
Indkaldelse til ordinær generalforsamling, Grundejerforeningen 

Svenstibakkevej  
Lørdag den 28. oktober 2023 kl. 11.00, Hawboernes Hus, Harebakkevej, Lild Strand  

   
Ordinær generalforsamling afholdes med følgende dagsorden i følge vedtægterne:  

1. Valg af dirigent  
2. Bestyrelsens beretning, herunder orientering om arbejdet med klimaløsning  
3. Godkendelse af foreningens regnskab. Se vedhæftede bilag til pkt. 3 
4. Forslag fra bestyrelse eller medlemmer (se forslag nedenfor) 
5. Forelæggelse af budget og fastsættelse af kontingent.  
6. Valg af bestyrelse. På lige år afgår to medlemmer og på ulige år afgår 1 medlem samt 1   
      bestyrelsessuppleant.  

• Ole Raakjær (nr. 42) på valg. På valg - villig til genvalg 

• Claus l. Lassen (nr. 30) suppleant. På valg - villig til genvalg 
7. Valg af 2 revisorer samt en revisorsuppleant.  

• På valg som revisor er Hanne Marie Kværndrup (nr. 50). Villig til genvalg  

• På valg som revisor er Aase Funding (nr. 72). Villig til genvalg 

• Finn Bjørnholt, suppleant (nr. 62). På valg - villig til genvalg 
8. Eventuelt.  

  
Forslag fra medlemmerne skal ifølge vedtægterne være indgivet skriftligt til bestyrelsen senest 7 dage før 
(den 21.10) generalforsamlingens afholdelse. Forslag sendes på mail til sekretær Ole Raakjær 
på ole.raakjaer@me.com.   
 
Der vil blive serveret et mindre traktement og af hensyn til indkøb beder bestyrelsen om en tilmelding til Ole 
Raakjær på ole.raakjaer@me.com senest d. 23. oktober.  
  
På bestyrelsens vegne den 1. oktober 2023 
 
Peder Johansen 

 

4a. Forslag fra bestyrelsen vedr. klimaløsning 

Klimaløsningsforslaget vil blive fremlagt af Steen Rasmussen og er vedhæftet som bilag  

til pkt. 4. Bestyrelsen indstiller til en samlet klimaløsning og afstemning om forslaget. 

Mht. til prisen så har vi et foreløbigt overslag på et beløb som modsvarer kr. 10.000  

 – 15.000 kr. pr. grundejer, der f.eks. kan finansieres over 2-3 år. Dog – vi modtager et mere  

gennemregnet overslag som eftersendes før generalforsamling pr. mail.  

Se vedhæftede bilag til pkt. 4a 

4b. Forslag fra bestyrelsen og Chris Krogh/Birte Sivebæk (64) vedrørende vejbelysningen 

På sidste års generalforsamling blev det vedtaget at forlænge prøveperioden med slukket vejbelysning i 

yderligere 1 år. I mellemtiden er processen med Darksky-certificering af Lildstrand/Bulbjerg tæt på en 

afslutning og forventet godkendelse. I den forbindelse vil gadebelysningen på Svenstibakkevej blive 

udskiftet uden udgift for grundejerforeningen.  

Vi foreslår, at det kommende år bruges til indsamling af erfaringer med den funktionalitet den nye 

dæmpede vejbelysning medfører og tager endelig beslutning om evt. slukning på generalforsamlingen i 

2024.  

mailto:ole.raakjaer@me.com


4c. Forslag fra Tage Svendsen, Svenstibakkevej 8 

"Vedr. gadebelysning.  

I perioden 1. september til 30. april skal gadebelysningen være tændt fra mørkets frembrud til kl. 22.30." 

Motivering: Forslaget fremsættes for at tage behørigt hensyn til både dem, der gerne vil nyde 

stjernehimlen sent om aftenen og dem, der f.eks. har behov for at gå en tur med hunden, eller i øvrigt 

behov for at færdes i området. 

Jeg har talt med Jan Sekkelund, Østerild-Hannæs Elforsyning, som oplyser, at der sandsynligvis kun vil være 

en relativ beskeden udgift forbundet med at etablere et " tænd og sluk system", der kan opfylde ønsket. 

Det drejer sig formentlig højst om få tusinde kroner. Forslaget vil blive mundtligt uddybet under 

generalforsamlingen. 

Det bemærkes at det på sidste års generalforsamling blev besluttet at forlænge forsøget med slukket 

gadelys med 1 år. Jeg går derfor ud fra at bestyrelsen også stiller et forslag vedrørende dette forhold. Hvis 

ikke, må det indebære at gadelyset er tændt som tidligere. 

 

4.d Forslag fra David Bonde-Jørgensen, Svenstibakkevej 38 

Vi vil foreslå, at tidspunktet for generalforsamlingen ændres fra lørdag i uge 43, til lørdag i uge 42. Så vidt vi 

kan se, står der ikke noget i vedtægterne om tidspunktet for afholdelse af generalforsamling, så det burde 

ikke kræve en vedtægtsændring.  Vi er selv deroppe i efterårsferien i uge 42, ligesom vi kan se, at der er 

mange i de andre huse. Af referatet fra generalforsamlingen i 2022 kan vi se, at det kun var lidt over 

halvdelen af de stemmeberettigede, der deltog i generalforsamlingen i 2022. Vi ved naturligvis ikke, om der 

er en sammenhæng med det nuværende tidspunkt for generalforsamlingen, men så kan vi da stemme om 

det.      .   

  



 

 

  



 


